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1.Kokouksen avaaminen  
 

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 18.42. 

2. Kokouksen järjestäytyminen  
 

Puheenjohtajaksi valitaan Vilma Hovi 
Sihteeriksi valitaan Heini Maula 

 
Läsnäolijat: 
Vilma Hovi puheenjohtaja 
Heini Maula sihteeri  
Saara Nissi 
Elisa Kähkönen 
Noora Silla  
Eevi Pitkänen 
 
 

 

3.Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
 

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

Päätös: Esityksen mukaan 
 

4.Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi  
 

Esitys: Hyväksytään esityslista muutoksitta. 
 

Päätös: Poistetaan esityslistasta kohdat 10.2 Lukuvuoden aloitusristeily ja 10.3. 
Wappusitsit 

Hyväksytään esityslista tehdyin muutoksin.  



5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen 
tarkastaminen 
 

Esitys: Hyväksytään edellisten kokousten pöytäkirjat. 
 

Päätös: Tarkastetaan edelliset pöytäkirjat seuraavassa kasvokkain tapahtuvassa 
hallituksen kokouksessa. 

 

6.Ilmoitusasiat 
 

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat tiedoksi. 
 

Tuutorit pitivät kokouksen 21.7. tulevasta syksystä ja ovat olleet yhteydessä uusiin 
fukseihin. 

 
Päätös:  Esityksen mukaan 

 

7.Talousasiat 
 

Tilillä nyt: 2584,17€ 
Käteiskassassa nyt: 589,41€ 

 

7.1 Ainejärjestönauhan myyntihinta 
 

Esitys: Päätetään ainejärjestönauhan myyntihinta. 
 

Keskustelu: Pohdittiin, myydäänkö ruusuketta ja olan yli pidettävää nauhaa samaan 
hintaan. Tutustuimme muiden ainejärjestöjen nauhojen hintoihin vertailumielessä. 

 
Päätös: Asetetaan ruusukkeelle ja olanylinauhalle sama hinta 4 euroa /kpl.  

 



8.Koulutuspolitiikka 
 

Esitys: Koulutuspoliittinen vastaava käy läpi koulutuspolitiikan ajankohtaisimmat 
aiheet. Lisäksi tarvittaessa keskustelua syksyn reettorikahvien järjestämisestä. 
 
Keskustelu: Koulutuspoliitikassa puhuttaa yhä koronavirus ja sen tuoma 
poikkeustilanne. Reettorikahvien järjestämistä tulee tarkastella tilanteen mukaan. 

 
Päätös: Esityksen mukaan 

 

9.Sidosryhmät ja yritysyhteistyö 
 

Esitys: Keskustellaan syksyn sidosryhmäyhteistyöstä sidosryhmävastaavan ja 
yrityssuhdevastaavan johdolla. 

 
Keskustelu: Koronavirustilanteen vuoksi sidosryhmä- ja yritysyhteistyötapahtumien 
järjestämistä tarkastellaan tilanteen mukaan.  
Viime vuodelta tutut teekkaripojat ostavat paikan fuksien haalareista. 
Yritysyhteistyövastaava Eevi Pitkänen tekee sopimuksen heidän kanssaan.  

 
Päätös: Esityksen mukaan 

 

10. Tapahtumat 

10.1 VIP-pesis 
 
Esitys: Keskustellaan VIP-pesiksen järjestelyistä ja siitä, pystytäänkö sitä 
järjestämään. 
 
Keskustelu: Hankalan kenttätilanteen vuoksi VIP-pesistä ei syksyllä järjestetä. 
 
Päätös: Päätetään perua VIP-pesis syyswapulta. Seuraava VIP-pesis järjestetään 
wappuna 2021. 
 
 



 

10.2 ReettoriÄssä 
 
Esitys: Keskustellaan jo keväälle suunnitellun uuden ReettoriÄssä-kisailutapahtuman 
ajankohdasta ja järjestelyistä. 
 
Keskustelu: Pyritään järjestämään tapahtuma alkusyksystä, niin että otetaan huomioon 
tuutoroinnin tapahtumakalenteri. 
 
Päätös: Esityksen mukaan 
 

11. Tuutorointi 
 

Esitys: Keskustellaan tuutorivastaavan johdolla tulevan syksyn tuutoroinnista ja 
varmistetaan, että kaikki on valmiina orientaatioviikkoa varten. 
 
Keskustelu: Tuutorit ovat saaneet yliopistolta uusien fuksien yhteystiedot, ja ovat 
olleet yhteydessä fukseihin viestein ja soitellen. Fukseille on myös lähetetty kirje ja 
muodostettu Whatsapp-ryhmä. Orientaatioviikon aikataulu on suunniteltu valmiiksi ja 
informoitu fukseille.  
 
Päätös: Esityksen mukaan 
 

12. Viestintä 
 

Esitys: Keskustellaan syyslukukauden viestinnästä ja sovitaan, milloin uutiskirjettä 
aletaan jälleen lähettämään. 
 
Keskustelu: Kuukauden tapahtumat -koosteita voisi jatkaa syksyllä jo elokuusta 
alkaen. Syyswapputapahtumista tiedotetaan, kun syyswapun tilanne selviää. 
Ensimmäinen uutiskirje lähtee maanantaina 17.8.  
 
Päätös: Esityksen mukaan  
 



13. Aj-tilan avaaminen 
 
Esitys: Keskustellaan aj-tilan avaamisesta ja jäsenistön kulkuoikeuksista syksyllä 
2020. 
 
Keskustelu: Rahastonhoitaja Ingá Ryhänen on selvittänyt, pystyisikö aj-tilan 
kulkuoikeuksia jäädyttämään hetkellisesti yliopiston kulkurajoitusten vuoksi. Jos 
kulkuoikeuksien väliaikainen poisto ei onnistu, tiedotetaan jäsenistölle, että aj-tila on 
väliaikaisesti suljettu. Jos jäsenistöllä on jotain asiaa aj-tilaan, pyydetään heitä 
ottamaan yhteys hallitukseen. 
 
Päätös: Esityksen mukaan 

14. META 
Nettisivut ovat työn alla.  

15. Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 19.30. 

 

 

Pöytäkirja hyväksytty 14.09.2020 
Tampere 
 
 
 
 
 
 
 
Vilma Hovi Heini Maula 
Puheenjohtaja Sihteeri 

 


